【附件三Attachment 3】
明志科技大學
Ming Chi University of Technology
【2026年國際青年創業家競賽】團隊切結書
2026 International Youth Entrepreneurship Competition
Team Commitment Statement

    立書人為參加明志科技大學（下稱主辦單位）所辦理之「2026年明志科技大學國際青年創業家競賽」，同意遵守本活動辦法之各項規定，並同意及擔保下列事項：
The undersigned, for the purpose of participating in the “2026 Ming Chi University of Technology International Youth Entrepreneurship Competition” organized by MCUT (hereinafter referred to as the “Organizer”), agrees to comply with the event rules and hereby acknowledges and warrants the following:
1. 無論團隊之參賽作品均須為自己創作，若經人檢舉或告發為他人代勞且有具體事實者，取消其參賽資格與追回獎項及獎金。
All submitted works must be the team's original creation. If a work is reported or found to have been produced by others or commissioned from third parties with substantial evidence, the Organizer reserves the right to disqualify the team and recover any awards and prize money already granted.
2. 參賽作品若有侵犯或損及其他第三人商譽者，主辦單位有權力取消參賽資格，參賽者必須自負一切法律責任。
If any submitted work infringes upon or damages the commercial reputation or rights of any third party, the Organizer reserves the right to disqualify the team, and the participants shall bear all legal responsibilities arising therefrom.
3. 參賽作品內容若涉及猥褻、暴力、色情、毀謗等違反公共秩序與善良風俗，或隱匿違反參賽資格限制者，主辦單位有權力取消參賽者資格，參賽者並須自負一切法律責任。
If any submitted work involves obscene, violent, pornographic, defamatory content, or otherwise violates public order and accepted moral standards, or if the participant conceals any violation of eligibility requirements, the Organizer reserves the right to disqualify the participant, who shall also bear all legal responsibilities.
4. 參賽作品若經人檢舉及告發、涉及智慧財產權等權利之侵害，需自負一切法律責任。
If any submitted work is reported or found to involve infringement of intellectual property rights or other related rights, the participant shall assume full legal responsibility.
5. 參賽作品於參賽期間，須確保智慧財產權為參賽者所擁有，不得將其權利讓予他人或其它單位，若發生此情形將取消參賽資格並追回獎項及獎金。
During the Competition period, the submitted work must remain the intellectual property of the participant(s) and shall not be transferred or assigned to any third party or organization. Any violation of this provision shall result in disqualification and the recovery of awards and prize money.
6. 為尊重著作權，請參賽者使用非原創素材時，於參賽同意書註明使用之素材來源，包括圖片（註明圖像光碟出版者、圖庫版權商、攝影者、出版商等）、音樂（註明音樂詞、曲作者、編曲者、演唱人、歌名及唱片發行公司）等相關資料。
To respect copyright, participants using non-original materials must list the sources of such materials in the participation consent form, including but not limited to images (e.g., publisher of image discs, stock image copyright holders, photographers, publishers), and music (e.g., lyricists, composers, arrangers, performers, song titles, and record companies).
7. 主辦單位若發現參賽作品有違反本比賽規則所列之規定者，得取消其參賽資格，若為得獎作品，得追回已頒發之獎項及獎金並公告之。若造成第三者之權益損失，參賽者應自負完全法律責任，不得異議。
If the Organizer discovers that any submitted work violates the Competition rules, it may disqualify the participant. If the work has already received an award, the Organizer may reclaim the awards and prize money and make an announcement. Should any third party suffer damages as a result, the participant shall bear full legal responsibility without objection.
8. 本團隊同意授權參賽資料（包含文字、影音、圖照），供「明志科技大學」無償運用於各項成果發表、展示、宣傳、分享會等活動。
The team agrees to grant Ming Chi University of Technology the right to use the submitted materials (including text, audio, video, and images) free of charge for achievements presentation, exhibitions, promotional activities, and sharing events.
9. 本團隊皆已研讀競賽相關資訊並充分瞭解此競賽之各項規定及機制。並願意完全遵守且配合競賽中所列之各項規定。
The team confirms that it has carefully reviewed all relevant Competition information and fully understands the rules and mechanisms of this Competition and agrees to fully comply with and cooperate with all stated regulations.
10. 凡報名參賽者，皆已研讀並充分瞭解本競賽之各項規定及條款要求，並且願意完全遵守此比賽之各項規定及條款要求。若有任何未盡事宜或不可抗拒因素而有所異動，依中華民國法律辦理之，且主辦單位保有變更內容權力。
All participants acknowledge that they have carefully reviewed and fully understood all rules and terms of this Competition and agree to fully comply with them. Any unforeseen matters or changes necessitated by force majeure shall be handled in accordance with the laws of the Republic of China, and the Organizer reserves the right to make amendments as necessary.
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· 如成員欄位不足，請自行增列
If the member fields are insufficient, please add additional entries as needed.
· 本文件採「團隊一份」方式辦理，請全體團隊成員共同簽署同一份文件後掃描上傳。
This form is to be completed and signed jointly by all team members and submitted as one single document.
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